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Cette ¢étude cherche a comprendre les attitudes des étudiants de 1’Université Islamique d’Al Imam Muhammed

Bin Saud vis-a-vis des programmes d’entrepreneuriat dans la société saoudienne. Le cadre théorique a permis de
présenter une revue de littérature sur ’entrepreneuriat, le sujet des attitudes et les études théoriques et empiriques
passées. Au niveau méthodologique, la recherche a adopté une analyse descriptive et croisée basée sur échantillon
constitué de 564 étudiants. Des résultats ont été discutés et des recommandations pragmatiques ont été avancées

aux différents acteurs pour aider les étudiants a entreprendre et contribuer dans la sociéteé.

Keywords :  Entrepreneurship, attitudes, students, university.

This study attempts to identify the trends of Al-Imam Muhammed Bin Saud Islamic University students towards

entrepreneurship programs in the Saudi Society. After reviewing the literature on entrepreneurship and attitudes,
this study provides a conceptual framework trying to link theories related to these concepts and the research’

subject. At the methodological level, this study is both descriptive and analytical, and it is based on
survey approach of sampling. A sample of 564 students was constituted. Then, the results are discussed
pragmatic recommendations are provided to promote students’ entrepreneurial initiatives and for the
the society.
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